
 

 

   

 

 

Håndballstyret ønsker at Årsmøte 29. februar 2024 fatter vedtak om å styrke innskutt Egenkapital i 
Bækkelagets Sportklub HE, for å sikre videre Elitelisens for fortsatt spill i Rema1000 Ligaen Herrer og 
forberede et mulig opprykk til 1. divisjon Kvinner høsten 2024.  
 
Klubbens nåværende Elitelisens dekker begge serier og må derfor styrkes og opprettholdes for 
kommende sesonger. 
  

 
 

Note 7 - Andre kortsiktige fordringer 
Mellomværende med håndball elite er kortsiktige likviditetslån på til sammen kr. 650 000,- 

 
Innskuddet gjøres gjennom konvertering av gjeld til innskutt egenkapital. 
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